

Møte:	Medvirkning forprosjekt - Møte 04 akt D – 10 Laboratoriemedisin - Nye Aker	Prosjekt:	Nye Aker og Nye Rikshospitalet
Saksnr:	130762	Dok.dato:	15.09.2022
Møtedato:	14.09.2022 / start kl.08:30 – slutt kl. 10.45	Sted:	Forskningsparken, Møterom Hagen 5
Referent:	Tina Sønnichsen	Neste møte:	Møteserien er avsluttet

Deltakere/mottakere:

Navn	Funksjon	Organisasjon	
Tonje Versvik Strand	Bioingeniør	Fagperson / ny gruppeleder (leder møte D3)	X
Else Quist-Paulsen	LIS	Fagperson	X
Anna Kristina Myrvold	Patolog	Fagperson	X
Elin Brenna	Spesialbioingeniør	Fagperson	X
Lina Dorthea Bruun	Overlege	Fagperson	X
Ståle Windly-Monsen	Ingeniør	Fagperson	ikke
Jan-Inge Krog (ny for Anne Kristin Bugge)	Spesialbioingeniør	Verneombud, vara for Hanne Norum KLM	X
Kari Løhne, DNLF	Overlege	Tillitsvalgt	X
Ole Andreas Gresholt, NITO	Bioingeniør	Tillitsvalgt	X
Mads Mathisen Aarlott	OSS innkjøp og logistikk	OUS	ikke
Trine Karlstad	Fagkoordinator	Nye OUS	X
Elisabeth Gudmundsen	Fasilitator	HSØ PO	X
Tina Sønnichsen	Referent	HSØ PO	X
Hege Anette Martinsen	Rådgiver utstyr	Prosjekteringsgruppen	X
Henni Steineger	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen/ARK	X
Bård Henningsen	TIK medisinsk teknologisk avd.	OUS	ikke
Randi Mandt	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen/ARK	X
Kirsti Jakobsen	TIK medisinsk teknologisk avd.	OUS	X
Kristin Brandahl		OUS	X
Observatør			

Lidija Jakovljevic	smittevern	OUS	X
Trine Kjellsen	TIK – medisinsk teknologisk avd.	OUS	X

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
04-00		<p>Velkommen og agenda for dagens møte v/gruppeleder OUS</p> <p>Møtet er det fjerde i en serie på fire i hovedaktivitet D som skal gå til og med høsten 2022 og som skal ivareta medvirkning i gruppe 27 Høysikkerhetsisolat og infeksjonsmedisinsk døgnområde.</p> <p>Gruppen skal vurdere utforming av funksjonsområdet, herunder:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Plassering i bygget • Sikre at alle rommene i funksjonene er riktig plassert med hensyn på arbeidsprosesser og flyt for pasienter, ansatte og varer • Gjennomgang av konsepter og hovedprinsipper for funksjonsområdet <p>MERK at innredning og funksjonskrav for unike rom skal foregå i detaljprosjekt.</p> <p>Agenda</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D3 2. Gjennomgang av utsendt materiale 3. Gjennomgang av gjenstående punkter fra referat og tilbakemeldinger etter D3 4. Oppsummering 5. Veien videre 			
04-01		<p>Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D3 v/gruppeleder</p> <p>Referatet ble godkjent.</p>			



Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
04-02		Gjennomgang av utsendt materiale v/ARK Arkitekt gikk gjennom underlaget som var sendt ut før møtet. Tegningene ble diskutert og punktene gjengitt under (04-02-01 – 04-02-04) ble fremhevet.			
04-02-01		<p>Prøvetaking, plan 01 Området til prøvetaking er bearbeidet som følge av endringer i poliklinikken.</p> <p><u>Gruppens kommentarer til endret disponering:</u> - det er viktigst at prøvetakingsrommene ikke blir for lange og smale. - prioritet to er ønske om dagslys til så mange rom som mulig. - kan akseptere to rom uten dagslys. - ønsker å fastholde 15 kvm til det store prøvetakingsrommet. - prøvetakingsrommene uten dagslys kan tilrettelegges brukt ved at personalet kan bytte på opphold i løpet av dagen. - viktig med pauserom med dagslys og at pauserommet plasseres inne i selve prøvetakingsområdet.</p> <p>Det kom forslag om å flytte korridor til kontor og møterom lengst mot øst i prøvetakingsområdet for å gi dagslys til kontor, 2 personer. Gruppen vurderer om det kan aksepteres at man går gjennom pauserommet for å komme til kontor, 2 personer.</p> <p>Rørpost + 1-1 rørpost Rørpost ønskes plassert i skille mellom korridor/laboratorium. I neste fase ses på hvordan rørpost og 1-1 rørpost får en god plassering.</p> <p>Veskeskap Plassering veskeskap tas i detaljprosjektet.</p>	<p>ARK Gruppeleder</p> <p>ARK</p> <p>ARK</p>	<p>Detaljprosjekt 11.10.2022</p> <p>Detaljprosjekt</p> <p>Detaljprosjekt</p>	<p>Åpen Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>Urinprøver Grupper vurderer hvordan man skal håndtere innlevering av urinprøver.</p> <p>Toaletter – WC/WC, HC for personale og pasienter Det er behov for et WC, HC til pasienter som også kan benyttes for pasienter som skal ta urinprøver. Dette kan plasseres i venteområdet. ARK skal gjennomgå alle toaletter i bygget og sjekke mot antall ansatte i funksjonsområdene slik at det sikres at det blir tilstrekkelig antall i forhold til ansatte og pasienter. Arbeidstilsynets krav skal oppfylles. OUS har ansvar for å melde inn antall ansatte i de forskjellige funksjonsområdene.</p>	<p>Gruppeleder</p> <p>ARK</p>	<p>11.10.2022</p> <p>Detaljprosjekt</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p>
04-02-02		<p>Laboratorier (analysehall), plan 03</p> <p>Mørkerom, mikroskopi Gruppen ønsker ikke dør fra korridor til mørkerommet.</p> <p>Vaskerom Gruppen opplyser at det skal være stor autoklav og to vaskemaskiner i rommet. I rommet skal det også vaskes utstyr fra undervisningsrom UiO. Omfang varierer. Gruppeleder/ fagkoordinator Nye OUS avklarer gruppeleder/ fagkoordinator Nye OUS for gruppe 19 om det skal overføres noe areal fra denne gruppen.</p> <p>Patologirom Gruppen ønsker ventilerte gjennomstikkskap til/fra korridor.</p>	<p>ARK</p> <p>ARK</p> <p>Gruppeleder</p> <p>ARK</p>	<p>Detaljprosjekt</p> <p>Detaljprosjekt</p> <p>11.10.2022</p> <p>Detaljprosjekt</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>RO vann Gruppen ønsker opplyst hvordan RO-vann tilgang blir håndtert i laboratoriene. Dette blir et tema i neste fase.</p> <p>Sentralt CO2 anlegg Gruppen etterlyste informasjon om CO2 anlegg. <i>Etterskrift:</i> <i>Det etableres sentralt anlegg for medisinsk karbondioksid på Nye Aker.</i></p> <p>Sentralt nitrogen anlegg Gruppen etterlyste informasjon om sentralt nitrogen anlegg. <i>Etterskrift:</i> <i>Det etableres sentralt anlegg for nitrogen på Nye Aker.</i></p> <p>Mål på heis (sengeheiser og akuttheiser) Gruppen etterlyser innvendige kupemål på største heis (sengeheis) i området ved laboratoriemedisin for inntransport av stort utstyr. <i>Etterskrift:</i> <i>Mål på senge-/AGV-heis ved lab:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • 1800 mm x 2800 mm • dørbredde min. 1500 mm <p>Avfallshåndtering i plan 03 Gruppen ønsket informasjon om avfallshåndtering. Det vil være kildesortering i nytt bygg, men antall fraksjoner er ikke avklart. Konseptet er så langt at restavfall kastes i sug i avfallsrommet. Risikoavfall og papp transporteres sannsynligvis til vare- og distribusjonssentral (VDS) i vogn med AGV via AGV-</p>	<p>HSØ-PO</p>	<p>Detaljprosjekt</p> <p>Info</p> <p>Info</p> <p>Info</p>	<p>Åpen</p> <p>Lukket</p> <p>Lukket</p> <p>Lukket</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>rom i heiskjernen. Dette skal det jobbes mer med i detaljprosjektet.</p> <p>Formalin <i>Etterskrift:</i> <i>For avløp fra laboratorium og patologi som vil være kjemisk forurenset er det tilrettelagt med separate avløpsrør til nedgravd tank. Behovene for laboratorieavløp avklares i neste fase.</i></p> <p>Forsyningsmedarbeider-konsept Gruppen ble informert om at det er vedtatt et forsyningsmedarbeider-konsept i Nye OUS. Dette innebærer at forsyningsmedarbeider skal håndtere hele forsyningskjeden f.eks. i døgnområdene. Det er ikke avklart hvordan dette påvirker laboratoriemedisin.</p>	Nye OUS	<p>Detaljprosjekt</p> <p>Detaljprosjekt</p> <p>Info</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Lukket</p>
04-02-03		<p>Kontorer i plan 03 Kontorområdet er ikke løst. Det jobbes fortsatt med plassering av kontorer med utgangspunkt i overordnet kontorkonsept og tilbakemelding fra gruppen om ønsket fordeling. Følges opp i neste fase.</p> <p>Innspill fra diskusjonen i gruppen:</p> <ul style="list-style-type: none"> - gruppen mener at det er uheldig sjaktplassering i kontorområdet, spesielt de som ligger til fasaden. Plasseringen er avhengig av flere forhold, men prosjekteringsgruppen jobber videre med dette. - gruppen ønsker at det ses på en løsning med glassvegger mellom ene-kontorer. Dagslyskrav må ivaretas. - gruppen ønsker seg 6 kvm pr. kontor for å få flere kontorer. Det vises til at programstyret har tatt et vedtak på at kontor, 1 person skal være 9 kvm. <p>Flere plasser i hvert rom vil gi flere kontorarbeidsplasser totalt.</p>	<p>ARK</p> <p>ARK</p> <p>ARK</p>	<p>Detaljprosjekt</p> <p>Detaljprosjekt</p> <p>Detaljprosjekt</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		Fagkoordinator Nye OUS kommenterte at dersom ønske om enekontorer medfører redusert antall kontorarbeidsplasser i eget område, kan ikke gruppen forvente å få erstattet de manglende kontorarbeidsplassene i bygg 60 eller andre områder med kontorarbeidsplasser i bygget.			
04-02-04		<p>Laboratorier i Akuttmottak Rørpost Gruppen mener at det mangler rørpost i observasjonsposten. Gruppens representant i gruppen for akuttmottak tar dette opp i møte om akuttmottak.</p> <p>Laboratorium i akuttmottak Gruppen informerte i møtet om, at laboratorium i akuttmottak ikke brukes som fast arbeidsplass. Bioingeniør bruker dette sporadisk i løpet av dagen. Det er et ønske om prøvetakingsstol i området.</p>	<p>Gruppen</p> <p>Info</p>	D4, akuttmottak	
04-03		<p>Gjennomgang av gjenstående punkter fra referat og tilbakemeldinger etter D3</p> <p>Kliniske forskningsprosjekter Prøvemottak skal håndtere prøver til kliniske forskningsprosjekter og laboratorier skal håndtere skåler til universitetets aktiviteter. Gruppen vurderer flyt og håndtering av disse og om det er forhold som ikke er avklart utover det som er gjennomgått i møte D4. Innredning og utstyr detaljeres videre i neste fase.</p> <p>Areal Status for areal er at det er et foreløpig avvik mellom programareal, 2095 kvm, og det som er tegnet/prosjektert, 2011 kvm. Funksjonsområdet er fortsatt</p>	<p>Gruppeleder</p> <p>ARK</p>	11.10.2022 Detaljprosjekt	Åpen

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>under arbeid og arkitekten jobber videre med å tilpasse arealet.</p> <p>Ingen gjenstående punkter utover det som ble diskutert i punktene i referatet og i punktene over.</p>			
04-04		<p>Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring Gruppeleder sender tilbakemeldinger til fagkoordinator Nye OUS innen 11.10.2022 kl. 12. Fagkoordinator oversender omforente tilbakemeldinger til HSØ PO 12.10.</p>	<p>Gruppeleder</p> <p>Fagkoord.</p>	<p>11.10.2022</p> <p>12.10.2022</p>	Åpen
04-05		<p>Veien videre Nye OUS informerte om at referatet fra dagens møte anses som godkjent når tilbakemeldingsskjemaet sendes til HSØ PO.</p> <p style="text-align: center;">Godkjenning av referat fra D4</p> <p>Godkjenning av referat</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ordinært tilbakemeldingsskjema brukes og kommentarer på referat settes inn i angitt felt. Det er kun kommentarer til referatet på saker som ble tatt opp i selve møtet som skal tas med. • Gruppeleder samler tilbakemeldinger fra MVG i tilbakemeldingsskjema som tidligere og sender til Nye OUS etter oppgitt tidsfrist • Nye OUS behandler skjema og oversender HSØ PO innen avtalt tidsfrist. • Referatet er herved godkjent. <p>Avklaringsmøte</p> <ul style="list-style-type: none"> • Avklaringsmøte mellom Nye OUS og HSØ PO avholdes etter oppsatt tidsplan. • Tilbakemeldingsskjema gjennomgås punkt for punkt i møtet og det kommenteres direkte i skjema hva som avtales for det videre. • Tilbakemeldingsskjema med kommentarer oversendes Nye OUS, hvorpå dette så distribueres til MVG. • Alt av underlag, referater, og tilbakemeldingsskjema legges ut på nettsiden til Nye OUS <hr/> <p> </p> <p>Fordi forprosjektrapporten ferdigstilles parallelt med at materiale til D4 ble utarbeidet, vil det være ulikt nivå på illustrasjoner og skisser i</p>	Info		

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>forprosjektrapporten og det materialet som ble vist i D4 møtet.</p> <p>Rapporten behandles i prosjektstyret 26. oktober 2022. Deretter sendes den til behandling internt i OUS og i styret til OUS HF, før behandling i styret Helse Sør-Øst (ved årsskiftet 2022/2023).</p> <p>Ved vedtak om B4-beslutning, vil detaljprosjektet starte opp i 2023. Planlegging av medvirkning i detaljprosjekt vil gjøres i samarbeid med OUS.</p> <p>Nye OUS orienterte om aktivitet E, som er under planlegging.</p> <p>Gruppen roser arkitekten for en god dialog og fin prosess.</p>			